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A kerület kapcsolata fővárossal 3 útszakaszon történik . 

A pavilonok bontása elkezdődött, de a gyors-villamos lehetőségének megépítésekor leállt. Már 
tudjuk, hogy a villamos megvalósulása belátható időn belül nem történik meg. 

Ez indokolja a megjelölt környezet rendezését 

Mint tapasztaljuk nap mint nap, hogy: 

Az M/3-as a környező települések bejáró forgalmától a kerületbe érve már telített, így nem 
számottevő a kerületi lakosság kapcsolódási lehetősége ezen az útvonalon a fővároshoz, a reggeli 
órákban és este hazafelé. 

Csömöri út Drégelyvár utcai felüljárón keresztül bonyolódik nagy részben a centrum és a többi 
fővárosi kerület felé irányuló forgalma az újpalotaiaknak. Nagy kapacitással a tömegközlekedés is ezt 
az útvonalat veszi igénybe. 

A Kolozsvár u. Erzsébet királyné úti forgalom keresztmetszeténél és kapcsolódása az elvezető utak kis 
befogadása miatt csak részben tudja enyhíteni a Drégelyvár úti felüljáró forgalmát. 

Reggelente mindhárom bevezető útvonal telített. 

A főváros belső kerületeiből az forgalom jelentős része a felüljárón bonyolódik. Itt találkoznak 
először a felüljáróról a XV. kerület képével, látványával. Ezért indokolt az első benyomások hatásával 
barátságosabb civilizáltabb képpel fogadni a hozzánk érkezőket. 

Reményeim szerint a 14. számú választókerület képviselője Tóth Imre egyetértésével támogatja 
kezdeményezésemet. 

Újabb probléma jelentkezik az imént tárgyalt Újpalota Kertváros megvalósításával. Javaslatunk az, 
hogy a tervezésnél már ebben az irányban is lépni kell. 

Tisztelettel: Báder György 8.sz. vk. képviselője 
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